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Omdat het Dorps Ontwikkel Plan 3 afloopt hebben we voor DOP 4 een enquête gehouden om te 
inventariseren waar de behoeftes van de inwoners van Daarle liggen. De enquête is ingevuld door 177 
inwoners.   
De uitkomsten van deze enquête zijn op de jaarvergadering besproken. Het belangrijkste punt dat in 
de enquête naar voren is gekomen is de behoefte naar nieuwbouw in Daarle. Hier onder zijn de 
punten uit de enquête toegelicht. 
 

Nieuwbouw 
In de gehouden enquête is door één derde van de ingevulde enquêtes de woningbouw in ons dorp 
benoemd als het voornaamste knelpunt, zowel voor startende huishoudens als voor senioren. 
Op dit moment wordt er intensief gewerkt aan een nieuwbouwplan in Daarle dat mogelijkheden biedt 
voor diverse doelgroepen. Als Plaatselijk Belang streven wij ernaar om dit project zo effectief mogelijk 
te sturen, met als doel het naar een volgende fase te brengen. Het is echter van belang te 
onderkennen dat dergelijke projecten complex zijn en hier veel bij komt kijken. Verschillende 
belanghebbenden zijn betrokken, en er is veel wet- en regelgeving waaraan moet worden voldaan. 
Vanuit de werkgroep "woningbouw" onderhouden wij ook daarom regelmatig contact met de 
gemeente. 
Wij streven ernaar om in 2024 meer publiciteit te kunnen geven aan de nieuwbouwplannen, zodat 
deze aan de inwoners van Daarle kunnen worden gepresenteerd. Op deze wijze hopen wij dat er 
hiermee invulling gegeven kan worden aan de behoefte voor woningbouw in Daarle.  
 

Behoud winkel   
Uit de enquête blijkt dat het behoud van onze supermarkt Dagwinkel Harry Maneschijn als erg 
belangrijk wordt gezien. Hier kunnen we als Plaatselijk Belang natuurlijk alleen maar achter staan. We 
weten ook dat Harry het niet makkelijk heeft, een klein dorp en vele grote supermarkten in de 
omliggende dorpen. Bijna iedereen heeft een auto en kan ‘goedkoper’ naar een andere supermarkt. 
Laten we er samen voor zorgen dat onze supermarkt kan blijven bestaan en ook lokaal een boodschap 
halen! 

Er wordt ook gevraagd om meer winkels (drogist, kleding, bloemen, etc.) maar gezien een supermarkt 
het al moeilijk vindt om te blijven bestaan, is de kans klein dat zij bestaan kunnen opbouwen in zo'n 
klein dorp.  
Voor een grote supermarkt, zoals de Jumbo of iets dergelijks geldt hetzelfde.   
  

Bibliotheek  
De bibliotheek is nog maar 2 middagen geopend en dit is te weinig. Er wordt vooral aangegeven dat de 
avond opening gemist wordt. Wel mooi om te weten dat als de school verbouwd is de openingstijden 
overdag ook veel ruimer zijn, omdat de bibliotheek dan door de (gehele) school loopt. Maar we willen 
ook graag een oplossing voor de tussenliggende periode. Daarnaast wordt er aangegeven dat er te 
weinig boeken op voorraad zijn en dat bestellen vaak lang duurt. Dit nemen we mee in ons overleg 
met de bibliotheek.   
  

  



Kinderopvang  
Alle gastouders in Daarle zijn vol. Er is geen kinderopvang en de naschoolse opvang is maar 3 dagen in 
de week geopend. Dit wordt als te weinig beschouwd. We hebben hierover contacten gehad met 
school en met de gemeente. Zij leggen de bal bij de kinderopvang/naschoolseopvang die in Daarle in 
de school zit. Zij horen naar aanleiding van behoefte (4 aanmeldingen en meer voor een bepaalde dag) 
de naschoolseopvang uit te breiden. Helaas hebben wij geen inzage in de opgaves. Daarnaast is er een 
initiatief in Daarle voor een kinderopvang en wij kijken zijdelings mee of de contacten met de 
gemeente hierin vlot verlopen.   
  

Consultatiebureau  
Opgemerkt wordt dat deze te weinig open is en dat er verwezen wordt naar Nijverdal. Dat klopt. Deze 
is tijdelijk i.v.m. de verbouw van de school verhuist naar Nijverdal, maar het is zeker de bedoeling dat 
deze terugkomt in de school. De openingstijden zullen niet vaker zijn dan voorheen.   
  

AED in buitengebied  
Deze vraag is al eerder langsgekomen en wordt nu ook weer aangekaart. PB heeft besloten hierop niet 
te investeren omdat gezien de grote afstanden, het advies is om 112 te bellen. Zij zijn er binnen 5 
minuten. Wanneer er toch een behoefte is aan een AED is het goed om dit in de buurtvereniging of 
met nabije bedrijven op te pakken.  
  
Ook bij Kippers aan de Piksenweg 16 in Daarle hangt nu een AED onder de kapschuur. Deze is gekocht 
op eigen initiatief, supergoed! Dat is de 4e AED in Daarle.  
Willy Schutmaat geeft nog steeds trainingen voor het bedienen van de AED, deze training duurt een 
avond en vooraf krijg je een stukje theorie. Wil je je hiervoor opgeven dan kan dat via 
wschutmaat@hotmail.com   
Wanneer je geen training hebt gevolgd, mag je in geval van nood altijd de AED bedienen. Het is wel 
handig als je dan vooraf weet waar ze hangen, hoe ze opengaan en wat de code is om deze te 
openen.   
Wil je burgerhulpverlener worden, meld je dan aan bij hartslagNu en download de app.  
  

Verlichting buitengebied  
Dit wordt gezien als te schaars en te vroeg uit. Jaren geleden is besloten dat de verlichting in het 
buitengebied vermindert moest worden en veelal vervangen voor ledverlichting. Om 23:00 uur gaan 
alle lantaarnpalen uit die niet op kruispunten staan. De lantaarnpalen op kruispunten blijven aan.   
Er wordt opgemerkt dat er geen verlichting is van de Hellendoornseweg naar de voetbal, maar dat is 
wel zo. Ook is er een voet-fietspad. Deze loopt voor 'n Kadiek langs en langs het voetbalveld. Dat dit 
voor menigeen niet duidelijk is blijkt uit deze enquête en gaan we bespreken met de gemeente.   
Dat de fietspaden slecht zijn (vooral Hellendoornseweg) is ons bekent en onder de aandacht van de 
gemeente. Zij hebben een onderzoek laten doen of deze herstelt of vernieuwd moet worden. We 
wachten nog op de uitslag. Ook de Dalvoordeweg wordt geheel aangepakt, inclusief fietspad.   
Wat betreft de Groeneweg richting station Daarlerveen, daar ligt een geheel nieuw plan voor met 
fietsstroken, meer verlichting en aandacht voor de fietsers. Of de verlichting hier tot 00:30 uur aan kan 
blijven i.v.m. de treinen, dat zullen we meenemen naar de gemeente.   
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Sport  
Er is behoefte aan een gymgroep voor 60+. Helaas is deze opgeheven doordat er geen leiding meer te 
vinden is en moeten wij als PB helaas vermelden dat wij hier geen invloed op hebben.   
Daarnaast wordt er gevraagd om loopgroepen. Deze zijn er zeker in Daarle en de meeste groepen 
willen wel nieuwe mensen erbij. Dus als je even rondvraagt, dan is er vast een groep die bij je past.   
De bootcamp is opgeheven en wordt gemist. Dat begrijpen we. Al is de bootcamp groep nog lang 
doorgegaan zonder leiding. Er is op eigen initiatief wel een bootcampgroep in Daarle welke iedere 
dinsdagavond traint. De trainingen worden door de groep zelf opgezet, hierbij is dus geen begeleiding. 
Tevens wordt er gewerkt aan een wandelpad met attributen van 2,5 km lang. Over beide initiatieven 
leest u verderop meer in het boekje.  
De hoogte van de sporthal is een probleem, hieraan wordt gewerkt in de plannen omtrent het nieuw 
te bouwen MFA  
  

Samengaan kerken  
Er wordt gesteld dat we de voors- en tegens op een rij moeten zetten voor het samengaan van de 
kerken. Dit ligt echt bij de kerk(leden) zelf. Hier kunnen wij als PB geen invloed uitoefenen.   
  

Pinapparaat  
Ook dit is al vaker langsgekomen en besproken met de banken, maar zij investeren niet in de kleine 
kernen. Er kan altijd gepind worden bij Dagwinkel Harry Maneschijn. Dit is ook met hen afgesproken. 
 

Slecht openbaar vervoer  
Daarle kent een buurtbus en de trein in Daarlerveen, Vroomshoop of Wierden. Wanneer dit als 
weinig/slecht wordt gezien, begrijpen we dit, maar we kunnen geen spoor naar Daarle leggen. Ooit 
was er een winterbus, deze is ook afgeschaft. Hier hebben we brieven en gesprekken over gehad, 
maar dit heeft niet geholpen. Momenteel wordt aangegeven dat bijna iedereen een elektrische fiets 
heeft en dat ze dus zelf naar de trein kunnen fietsen.   
 

Tekort aan vrijwilligers  
Ja dat is een groot probleem en dat kunnen wij ook niet oplossen. Maar we kunnen wel proberen om 
het noaberschap op een nog hoger plan te krijgen, waardoor de betrokkenheid groter wordt en we 
samen helpen om de verenigingen in de lucht te houden!  
  

Windmolens  
Er werd opgemerkt dat deze op een groot industrieterrein horen en niet in de natuur. Het PB heeft 
samen met 25 inwoners in werkgroepen een plan Daarle energie neutraal in 2030 geschreven en er is 
een enquête onder de inwoners geweest. Dit alles ligt als onderlegger bij de energie coöperatie 
Energiek Daarle. Zij bespreken alles m.b.t. duurzame energie. Nieuwsgierig?? Kijk op de website of 
meldt je aan als lid en praat mee.   
  

  



Overige 
Overige punten die genoemd zijn, maar waar we nog over aan het nadenken zijn:  

• Geen mogelijkheid voor klein bedrijvigheid in Daarle. De laatste berichtgeving was dat de 
Provincie dit tegenhoudt. Zij willen dat ook kleine bedrijven zich vestigen op een bedrijventerrein. 
Hier hebben we intern nog niet besproken of we dit alsnog oppakken met de provincie  
• Visvijver in de kern. Deze vraag is in ons vorige DOP ook naar voren gekomen. Toen waren de 
inzichten dat dit niet eenvoudig is en naast plezier ook gevaar met zich meebrengt. We leven nu 
enkele jaren later en zullen dit punt opnieuw meenemen in ons overleg.   
• En er ligt nog een vraag om de speeltuin tussen Kötterskamp en ‘t Caphorst op te knappen en 
uitbreiden.  

  
 


